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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEKjogi És közrendvédelmi bizottsága

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 2025. február 18-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (1102 Budapest, Szent László tér 29. II. em. 200.] megtartott ülésén. A jegyzőkönyvet vezeti: Tibold Zsanett.
Az ülés kezdetének időpontja: 13.05 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. György Bence István bizottsági elnök,Molnár Róbert, dr. Pap Sándor, a Bizottság képviselő tagjai,Almádi Krisztina Éva, Hódi Richard, Tóth Zoltán József, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Stemler Diána, a Bizottság képviselő tagja Távolmaradás oka:hivatalos elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaDr. Mátrai Imre GáborRadványi GáborSomlyódy CsabaWeeber Tibor JózsefDr. Péter NorbertDr. Ács ViktóriaDr. Nagy Szilvia AnnaHerendi-Mezei Judit

jegyzőaljegyzőalpolgármesteralpolgármesteralpolgármesteralpolgármesterönkormányzati képviselő, kerületfejlesztési éskörnyezetvédelmi tanácsnoka Jegyzői Titkárság vezetőjea Jegyzői Főosztály Jogi Osztály képviseletében a Hatósági Főosztály vezetője
Az ülést vezeti: dr. György Bence István bizottsági elnök.
Elnök: Jó napot kívánok, köszöntőm Alpolgármester urakat, Tanácsnok urat, Képviselő urakat, a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait a Jogi és Közrendvédelmi Bizottság mai ülésén. A Bizottság mai ülését 13 óra 5 perckor megnyitom. Megállapítom, hogy a Bizottság 6 fővel határozatképes. Bejelentem, hogy a jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti, és tájékoztatom Önöket, hogy az ülésről hangfelvétel készül. Tájékoztatom továbbá Önöket, hogy a kiküldött meghívóhoz képest módosítás, változás nem történt. Kérem, hogy szavazzunk a napirend elfogadásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét [7/2025. (II. 18.)]:1. A Kőbányai Polgárőr Egyesület részére a 2024. évben nyújtott támogatás elszámolása (49. számú előterjesztés]Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
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2. A Kőbányai Polgárőr Egyesülettel 2025. évre kötendő együttműködési megállapodás (68. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester3. A polgármester 2025. évi szabadságának ütemezése (77. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester4. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselőtestületi határozatokról (95. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXX1X. törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:5. A B-26 Ingatlanhasznosító Kft., a Metalloglobus Zrt., a Mikropakk Kft., Pápainé dr. Mészáros Éva Adrienn, a Szent Katalin Bt. és a Terrorelhárítási Központ részére megállapított közterülethasználati díj módosítása (74. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendjét. A napirendek tárgyalása következik.

1. napirendi pont:
A Kőbányai Polgárőr Egyesület részére a 2024. évben nyújtott támogatás elszámolása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Első napirendi pont a 49. számú előterjesztés, amelynek tárgya a Kőbányai Polgárőr Egyesület részére a 2024. évben nyújtott támogatás elszámolása, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Kérdezem Alpolgármester urat, hogy kívánja-e kiegészíteni?
Radványi Gábor: Nem kívánom, de vendégünk a Polgárőr Egyesület vezetője, hogyha esetleg kérdést feltennénk, lehet, hogy ő szívesen kiegészítené.
Elnök: Jó? Megadom akkor a szót Elnök úrnak.
Kálmán László: Remélem, sikerült bekapcsolnom a mikrofont. Nagyon szépen köszönöm. Sok szeretettel köszöntök mindenkit. Ezúton is, mint minden alkalommal azzal szeretném kezdeni, hogy megköszönni a támogatást. Miért? Azért, mert enélkül nem lennénk. Tehát enélkül nem tudnánk működni, az Önkormányzat támogatása nélkül. Teljesen látszik a beszámolóból is, a legnagyobb támogatónk az Önkormányzat, az Önkormányzatnak is dolgozunk szívünk-lelkünk szerint, tehát mi megpróbáljuk kollégáinkkal az itteni köz- és a helyi lokális biztonságot segíteni és szolgálni. Na de hogyan is tettük ezt az elmúlt évben? A beszámoló alapján egyértelműen leírtam a számokat, de azért beszéljünk róla, ha már itt vagyok, egy pár gondolatot hozzátennék. Nagyon sikeres volt az év, én azt mondom, ilyen nehéz években folyamatosan ezt a színvonalat hozni, hogy egy önkéntes civil szervezetnek mindig ezt a 3000 óra fölötti óraszámot tudjuk teljesíteni itt a kerületben, szerintem egy nagyszerű dolog. Jelenleg is 3134 órát teljesítettünk, 467 szolgálati alkalmat, és több mint 11 000 kilométert mentünk a kerületen belül. Azért úgy gondolom, hogy ez magáért beszél. És akkor egy kicsit a létszámról is szeretném tájékoztatni a Testületet, hogy egy kis magunkba tekintést néztünk, 47 fővel indultunk évek óta - létszámilag az Egyesület -, csináltunk egy tag-reformációt, tehát átnéztük az egyesületi tagokat, pontosan kik azok, akik aktívak, felvettük a kapcsolatot, ki az, aki szeretné csinálni, ki az, aki korlátozott abban, hogy ezt csinálja, mert külföldre utazott, külföldi munkavégzése van. Egyesületi alapszabályunk szigorúan előírja, hogy minden évben teljesíteni kell valamennyi szolgálati órát a köz érdekében.
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Ennek a tag-reformációnak a vége az lett, hogy 28 főre csökkent a tagságunk. Azoknak, akik nem tudnak érdemben az Egyesületben tenni és tevékenykedni, azoknak közösen megszüntettük, összhangban az egyesületi tagságát, és abban bízunk, hogy olyan fiatalokkal majd tudjuk feltölteni az Egyesületet. Hát ez egy, lassan már úgy érzem, hogy álom, mert minden évben elmondom, de azért a jó hír az, hogy most már a második, tehát most januártól már a második vizsgázó ifjú polgárőrünk is belép az Egyesületbe, tehát már két ifjú polgárőrrel rendelkezünk. Hát igen, ebben az évben az egyik legnagyobb kihívás lesz számunkra megint, mint minden évben, hogy keressünk tagokat. Aktív tagokat, akik hajlandóak a közért tenni. Csináltunk egy hirdetési kampányt a közösségi oldalunkon, itt is meg szeretném köszönni azt a rengeteg megosztást, amit kaptunk. Több, mint 20 000 emberhez jutott el, jelentkező három volt és megkérdezték, mennyi a fizetés. Tehát ez is látszik, hogy nem akkora az érdeklődés, de nem adjuk fel, tehát megyünk tovább, járjuk az iskolákat. Ha iskolák, ugye itt ültem beszámolni a '23-as esztendőről és mondtam, hogy lesz dolgunk az iskolában. Volt is, két iskolában, hat osztályban tartottunk aktuálisan, az egyik a Zrínyi Miklós Gimnázium, ahol egy gimnáziumot szólítottunk meg, és a Kada utcai Általános Iskola hat osztályában tartottunk meg elég látványos kiberbiztonsági előadást, ugye az online védelemről. Ez azért fontos számunkra, mert a gyerekek ezt hazaviszik, nagyszülőknek, szülőknek elmondják és úgy gondoljuk, hogy ebben nekünk kapocsok a gyerekek, hogy a szülőket, nagyszülőket felvilágosítják, hogyan használjuk az online teret. Nem új csodákat vittünk be, hanem a rendőrségi programmal mentünk be. Élő állományunkra azt tudom mondani, hogy aktív tagjaink, akik az utcán - tehát nem az adminisztratív - vesznek részt az egyesületi tagban, az tavalyi évben 17 fő volt. Ebből 7 főnek a munkája az egyszerűen leírhatatlan, tehát kimagasló. Tehát amikor azt mondom, hogy valaki több mint 1000 órát szán a munka mellett az életéből arra, hogy önkéntes tevékenységet végezzen, az kimagasló - vagy ezt megközelíti óraszámban. Nagyon nagy tiszteletem ezeknek a kollégáknak és még nagyobb tiszteletem abban, hogy itt a kerületben - és azért jó pár kerületben jártam és láttam -, kevés ez az összefogás, hogy ilyen harmonikusan tudunk együttműködni a Kapitányságnak a kollégáival. Tehát van egy kis csapat, aki úgy is mondhatom, hogy szinte velük megy, velük összenőve, és létrejött most már második éve egy brigád, aki a Közterület-felügyelet munkatársait erősíti nappali szolgálatokban legtöbbet, amikor is ott a legnagyobb szükségünk van. így tervezetten meg tudjuk osztani az erőinket, én adok egy polgárőrt, mellé egy közterület-felügyelő, rögtön tudjuk növelni a csapaterőnket és a hatékonyságot. Én úgy gondolom összességében, hogy szakmai munkában ez az év, ez pipa. Tehát nagyon jól ment, jól sikerült. A támogatásokat azt tényleg csak megköszönni tudom. A beszámolóba azért is raktam két darab értékelést a támogatásokkal kapcsolatban, mert kaptunk egy gépjárművet és azt kivettem belőle az egyik elszámolásnál, hogy lássuk azt, hogy ugye az nagyon elviszi a százalékos adatokat a gépjárműbeszerzés. Meglátszott egyébként az új gépjárműnek a megjelenése, mert a szervizdíjunk kevesebb volt, tehát azért egy új kocsit nem kell szervizelni. A régi autóval nagyon keveset mentünk, még nem adtuk el, úgy döntött az Egyesület, hogy egy kicsit várjunk, hátha lesz még annyi főnk, hogy beleüljünk a gépjárműbe és menjünk vele, jó? De két autó az mindig folyamatosan kinn van szolgálatban. Úgyhogy rátérve egy kicsit a költségekre, fő támogatónk továbbra is a X. kerületi Önkormányzat és hát mivel a tavalyi évben egy nehéz lépéssel, de 16,5 év után eljöttem a Richter Gedeontól, voltam olyan szemtelen, hogy jó kapcsolatban voltunk, a Richter Gedeont is megkértem, hogyha már nem dolgozom ott, akkor tudja-e támogatni az Egyesület munkáját, hiszen a közért ők is nagyon sokat tesznek, mi is, és igen, a Richter Gedeon is támogatta az Egyesületünket. Mellette a Budapesti és Országos Polgárőr Szövetség és a MÁV biztonsági szolgálata. Körülbelül, ahogy felsoroltam a támogatás mértéke is így oszlott meg. Igen, így ment lefele, igen. Úgyhogy ennek az eloszlása, hogy mire költöttük pontosan az eszközöket? Én megmondom őszintén, hogy a rezsikkel nagyon fukarak vagyunk, tehát sikerült leszorítani úgy a rezsiköltségeket, nem tudunk mit tenni ilyen éhséges időkben, én úgy gondoltam, hogy bizonyos telekommunikációs eszközökre nincs szükségünk. Mindenkinek van telefonja, van egységes polgárőr flotta, az olyan fölösleges pluszköltségeket kivettük, itt elértünk egy csökkenést, és amit elértünk, hogy emelkedtünk olyan eszközökben, mint a bűnmegelőző prevenciós eszközök és edukációs eszközök. Ugye oktatási eszközök, ezek a gyermekeknek rendvédelmi napokra, hogy évről évre magasabb színvonalon tudjunk megjelenni, hogy tudjuk azt mondani, hogy van mondanivalónk a közbiztonságról, és ez most egy elég magas 
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százalékban megjelent a költségvetésünkben, ami szerintem egy borzasztó jó hír, szokott ruházati felszerelések mellett. Ami még én úgy értékeltem, hogy és nagyon nagy hála értem minden támogatónkat, hogy nagyon komoly elsősegély-felszereléseket raktunk össze a gépjárművekbe, ami túlmutat egy elsősegélycsomagon. Több esetben elsőként érkeztek súlyos balesethez a kollégáim, ilyenkor azért hadd ne mondjam, hogy életet menthet egy jól felszerelt táska. Ezt orvosi szolgáltatóktól szereztük be, egy ilyen, hát nem azt mondom, hogy mentőfelszerelés, életet menthető felszerelés, inkább így mondom, és én borzasztó boldog vagyok ettől, hogy csak hasznos dolgokra tudtuk elkölteni. Ja és egy nagyon fontos, ami külön név szerint nincs kiírva, de van egy olyan közbiztonsági, oktatási eszközünk, amit hát most úgy használunk, van egy sebességmérőnk, ami mindig megjelenik a rendvédelmi napokon, futnak a gyerekek és nagyon élvezik. Ezt egy kicsit továbbfejlesztettük, hogy hogyan tudunk olyat csinálni egy olyan sebesség-visszajelzővel, hogy a közúton akár este vagy szürkületkor kiálljunk és sebesség-figyelmeztetővel mobilan ki tudjunk állni. Megcsináltuk ezt is, tehát van egy ilyen eszközünk, hogy nemcsak a gépjárművel, sárga villogóval, hanem ki tudjuk rakni ezt a sebességjelzőt, ha valahol úgy ítéljük meg, hogy több a gyorshajtás, vagy nagyobb a forgalom, akkor ezáltal bízzunk abban, hogy tudjuk lassítani a forgalmat, hogy megjelenjünk egy ilyen mobiltáblával. Nagyon szépen köszönöm a támogatást. Én nem szeretném húzni, ha bármi kérdés van, akkor állok rendelkezésre és várom a kérdéseket. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Elnök úrnak a részletes beszámolót. Kérdezem, hogy kérdés, észrevétel van-e esetleg? Van, Alpolgármester úrnak megadom a szót.
Radványi Gábor: Igen, én két dolgot kérdeznék. Az egyik, meglepődtem, hogy a MÁV szponzori szerepben tűnik fel ebben az előterjesztésben, mert a MÁV az nem erről híres. Feladat, illetve problémahalmazt jelent számunkra, eddig az elmúlt időszakban ezt tapasztaltuk. Mit jelentett ez konkrétan ez a MÁV támogatás? Ez lenne az egyik kérdésem. A másik pedig, az összefoglalásnak a b) pontjában olvasom, hogy toborzás nemcsak fiatalok körében, egyebek, hogy ez a toborzás ez a konkrét való világban, hogy néz ki a részetekről?
Kálmán László: Köszönöm. Először is a MÁV igen megjelent, a MÁV-nak a biztonsági szolgálatának a vezetőségével felvettük a kapcsolatot egy pár éve, és sikerült egy olyan kapcsolatot kialakítani, hogy nemcsak a kérések jönnek felénk, hanem egy bizonyos mértékű csekély, de akkor is egy valamilyen mértékű támogatást kapunk. Általában 150 és 100 ezer forint között szokott lenni ez a támogatás mértéke, amit kapunk. Ezért cserébe, - dehát nemcsak ezért, azért, mert ez alapfeladatunk is, rengeteg vasúti terület van Kőbányán - megjelenünk, megyünk és szoktam írni pár darab megjegyzést a vasútbiztonságnak, hogy mire figyeljenek oda, például hajléktalanok elhelyezkedése, beköltözése MÁV-területre, és a többi. Én ezeket a jelentéseket elküldöm nekik, megköszönik, és azóta évente kötnek velünk egy ilyen kis, hogy adjanak valamit az Egyesületnek. Ami, minden jó, minden kicsi is számunkra nagyon jó és nagyon fontos. Ez a MÁV- együttműködés most már, ha jól emlékszem, ez harmadik éve zajlik, de nehéz volt elérni. A másik kérdés, hogy hogy megy a toborzás. Ugye eddig a közösségi oldalak voltak, illetve azok az események, ahol megjelentünk, azt is kihasználtuk arra, hogy kicsit beszélgessünk az emberekkel, és megpróbáljuk. Ugye a közösségi oldalon folyamatosan megy föl, meg negyedéves ciklusban most váltani fogjuk a képet a toborzással kapcsolatban, de emellett, amikor rendezvény van, mint a rendvédelmi nap, az egy ilyen kiemelt, hogy megpróbálkozunk ott mindent megtenni, hogy toborozzunk. Illetve keressük azokat a különböző típusú rendezvényeket, ahol célzottan lehet. Ilyenre most úgy néz ki, hogy lesz lehetőségünk, például most március 8-án az Árkád aljában - még egyelőre csak tervezés fázisban van egy rendezvény, ahol - a rendvédelmi szervektől lehet pont ilyen célzattal kitelepülni. Ha ez megvalósul, ki is települünk, tehát megvannak a kollégák is, akik jönnek ki, és jómagam is. Ilyen eszközökkel próbálunk élni a toborzás tekintetében, illetve a Budapesti Polgárőr Szövetséggel és az OPSZ-szel van együttműködésünk, ha bárhova a kerületbe a mi kerületi lakosunk jelentkezik polgárőrnek, akkor azonnal ide irányítják a kerületbe hozzánk őket. De még ez is kevés, hozzáteszem. Köszönöm.
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Elnök: Más bizottsági tagot nem látok, aki kérdezne. Nekem még lenne egy kérdésem, Elnök úr mondta ugye, hogy 17 olyan aktív tagja van az Egyesületnek, aki terepen van kint, és 7 főnek volt kimagasló a munkája. Hogyha tud válaszolni Elnök úr, ön szerint hány fő lenne az ideális terepen?
Kálmán László: Én nagyon őszinte leszek, egy 20-25 fő lenne, tehát nem 30-40 főre gondolok, akkor én már nagyon-nagyon boldog lennék. Aki csak annyit tudna hozzátenni, hogy havonta kettő napot rászánna a szabadidejéből arra, hogy kijöjjön. Nem teljes napot, hanem két napot, amikor ki tud jönni szolgálatba, ez már egy olyan növekedés lenne, ami még jobban érezhető lenne a területen.
Elnök: Köszönöm. További hozzászólót nem látok, kérem, hogy szavazzunk az előterjesztésnek a támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Polgárőr Egyesület részére a 2024. évben nyújtott támogatás elszámolásáról szóló 49. számú előterjesztést támogatja 
[8/2025.(11.18.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést.
2. napirendi pont:

A Kőbányai Polgárőr Egyesülettel 2025. évre kötendő együttműködési megállapodás 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: A meghívóban a második pontként szereplő 68. számú előterjesztés következik, melynek tárgya a Kőbányai Polgárőr Egyesülettel 2025. évre kötendő együttműködési megállapodás, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Kérdezem Alpolgármester urat, hogy kívánja-e kiegészíteni? (Alpolgármester úr jelzi, hogy nem.) Nem. Kérdés vagy hozzászólás van-e? Nincs, kérem, hogy szavazzunk.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Polgárőr Egyesülettel 2025. évre kötendő együttműködési megállapodásáról szóló 68. számú előterjesztést támogatja 
[9/2025.(11.18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést.
3. napirendi pont:

A polgármester 2025. évi szabadságának ütemezése 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Harmadik napirendi pontunk a 77. számú előterjesztés, melynek tárgya a polgármester 2025. évi szabadságának ütemezése. Előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester úr. Kérdezem, hogy kérdés, észrevétel van-e az előterjesztéssel kapcsolatban? Nincsen. Kérem, hogy szavazzunk.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a polgármester 2025. évi szabadságának ütemezéséről szóló 77. számú előterjesztést támogatja [10/2025. (II. 18.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy 6 igen, egyhangú szavazattal támogattuk az előterjesztést.
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4. napirendi pont:
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselő

testületi határozatokról
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Negyedik napirendi pont, 95. számú előterjesztés, melynek tárgya tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról. Előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr. Kérdezem, hogy szeretné-e kiegészíteni? (Jegyző úr jelzi, 
hogy nem.) Nem. Kérem, hogy szavazzunk. Bocsánat, igen, mivel tájékoztató volt, ezért nem szavazunk erről az előterjesztésről.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi 
Bizottsága a „Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő 
képviselő-testületi határozatokról"szóló 95. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: A következő napirendi pont a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § [2] bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó, ezért megkérem vendégeinket, hagyják el az üléstermet.
5. napirendi pont:

A B-26 Ingatlanhasznosító Kft., a Metalloglobus Zrt., a Mikropakk Kft., Pápainé dr. 
Mészáros Éva Adrienn, a Szent Katalin Bt. és a Terrorelhárítási Központ részére 

megállapított közterület-használati díj módosítása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi 
Bizottsága az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a B-26 Ingatlanhasznosító Kft., a 
Metalloglobus Zrt., a Mikropakk Kft., Pápainé dr. Mészáros Éva Adrienn, a Szent Katalin Bt. és a 
Terrorelhárítási Központ részére megállapított közterület-használati díj módosításáról szóló 74. 
számú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendjét megtárgyalta. Mindenkinek köszönöm szépen a munkáját. A Bizottság ülését 13 óra 26 perckor bezárom, és felkérem Molnár Róbert képviselőtársamat a jegyzőkönyv aláírására. Köszönöm.

Törvényességi szempontból ellenjegyzőm;
di JAp'o Dr. Szabó Krisztián jegyző
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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